



滙港資訊獲得港交所頒發「2020 全市場傑出貢獻資訊供應商」數據大獎

香港交易及結算所有限公司（港交所 HKEX）為表彰市場資訊供應商對支持市場數據業務作出的努力，向具有卓越貢獻的資訊供應商頒發「數據大獎（Market Data Awards）」獎項。今年港交所市場數據大獎頒獎禮已於 2020 年 11 月 19 日舉行，滙港資訊很榮幸獲頒發「全市場傑出貢獻資訊供應商」大獎（Excellent Full Services Vendor Award）。

滙港資訊董事譚國耀先生表示，本公司作為香港首屈一指的金融資訊科技產品與服務供應商，旗下擁有產品及服務廣泛及全面，包括市場報價及交易平台、手機投資應用程式、財經資訊網站服務和銀行企業解決方案，對於是次獲得大獎感到很高興，證明滙港資訊在推動港股市場數據業務的努力和經驗獲得肯定。



展望未來，譚國耀表示，目前除了為銀行、證券商和其他金融機構提供實時香港股票市場數據外，亦有提供多市場資訊，包括滬港通、深港通、美股和其他主要的外地全球指數。機構對分析數據的需求日趨殷切，我們也已經開發高級數據分析系統，例如先進的圖表分析、明智選股和投資導航功能。

滙港資訊成立於 1996 年，2021 年將迎來 25 周年，不僅積極投入及發展金融科技，亦配合本港創新產品及解決方案的需求，提升產品功能，推出適合市場及客戶需要的產品。

滙港資訊在未來依然會堅守領導的地位，竭盡所能為客戶機構提供快速及準確的可靠服務，並承諾持續改進。明年我們將推出新的模擬證券市場投資平台，可以增強本公司現有的交易系統。這項創新功能使投資者用戶可以練習其股票市場投資策略，還可以幫助我們的機構合作夥伴吸引新客戶。

（左至右）滙港資訊董事譚國耀先生、港交所市場數據部主管潘添鳳女士、滙港資訊策略業務執行主管譚富耀先生

HKEX Market Data Awards 2020 香港交易所市場數據大獎



(L-R) Mr. Steven Tam – Strategy Officer, Infocast Ltd.; Mr. Robert Tam – Director, Infocast Ltd.; Ms. Winnie Poon – Head of Market Data, Hong Kong Exchanges & Clearing Ltd.

(下) 港交所「2020 全市場傑出貢獻資訊供應商」數據大獎

(below) HKEX Market Data Award “2020 Excellent Full Services Vendor Award” trophy



Infocast wins the 2020 HKEX Market Data Award

On 19th November 2020, Hong Kong Exchanges & Clearing Limited (HKEX) hosted its Market Data Awards ceremony, and awarded Infocast Limited with the coveted Excellent Full Services Vendor Award. This prize is presented to outstanding licensed information vendors (IV) for their contributions towards market data services in Hong Kong.

Mr. Robert Tam, Infocast’s Director, attended the ceremony and received the award on behalf of the company. In acceptance, he remarked that the award reflected Infocast’s ongoing efforts and experience in distributing stock market information throughout its products and services. As a licensed IV, market data played a key role in Infocast’s market data and trading terminals, mobile investment applications, financial information portal services and banking-grade enterprise solutions.

Looking further afield, Infocast also provides banks, brokerages and other types of financial institutions with multiple markets data, supporting overseas markets including the Shanghai-Hong Kong Stock Connect, Shenzhen-Hong Kong Stock Connect, US stocks, as well as the key indices of many major foreign exchanges. Mr. Tam also noted that

many firms are increasingly engaged in market data analytics, and that Infocast has already developed systems to meet this need, such as advanced visual chart analytics, data-driven smart stock recommendations and multiple types of investment analysis tools.

Established since 1996, Infocast will celebrate its 25th anniversary next year in 2021. Infocast endeavours to maintain its position as a leading market data vendor, and is committed to supplying fast, accurate and reliable information services to all types of financial institutions. Alongside market data services, Infocast also develops innovative fintech (financial technology) solutions to meet the needs of our bank and brokerage clients. We are also constantly improving our products, with an upcoming highlight being the launch of a new simulated stock market “simulation game” enhancement for our trading applications. This innovative feature allows users to practice their stock market investment strategies, and also assist our institutional clients to attract new customers to open investment accounts.